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  MØDEREFERAT 
                SKOLEBESTYRELSEN 

 
DATA OM MØDET 

DATO: 23.11.22 

TID: Møde: 17.30-20.00 

STED: Kantinen 

 
MØDEDELTAGERE: 

 
Forældre 
Irene Sidsel Broby Eckert [formand] // Simon Poulsen [næstformand] // Anna Rischel Preston [medl.] // // Martin 
Bech [medl.] // Jan Nikolai Kristensen [medl.] // // Lotte Balslev Vest [medl.] // Peter-Johan Raasø [medl.] // 
Wieke Huizing Edinger [supp.] 
 

Elevråd: 
Thomas // Nicolai // Elvira 
 

Medarbejdere: 
Rasmus Frimodt // Henrik Gregersen  
 

Ledelse: 
Andreas Hundebøll // Jeppe Bonde  

AFBUD: Wieke Huizing  

FRAVÆRENDE U. AFBUD: Elvira og Nicolai 

MØDELEDER: Irene Sidsel Broby Eckert 

REFERENT: Jeppe Bonde 
 

PKT. DAGSORDEN REFERAT 
1 Opfølgning på trafik Wieke har valgt at fratræde som supp. grundet manglende tid. Irene skriver ud via Aua ift. om der er andre 

forældre, der ønsker at tiltræde bestyrelsen som supp. 
 

Positiv tilbagemeldinger til SKB ift. deres vagter om morgenen i morgentrafikken – Bente Starup 
(skolepatrulje ansvarlig). Forslag om et korps af forældre hvor alle forældre på skolen byder ind Der skal 
ligeledes følges op med en skrivelse vedr. SKBs trafikindsats. Anna vil gerne stå for det. 
 

Fortsættelse af ABC og opflg. på mødet m. Vej & Parks. Simon følger op på om der kommer en betjent ud til 
morgentrafikken. Forslag om skilt om U-vending forbudt 

2 Elevrådet 
 

Elevrådet har givet de forskellige klasser områder de skal parkere deres cykler. Herudover har elevrådet 
besluttet at indkøbe følgende (overskud fra Solby). 
 Udendørs ure til forskellige steder på skolen // Nogle puder til biografen 
 

Herudover arbejdes der på forbedring af omklædningsrummene ved idræt.  

3 Skolens Maskinrum Andreas og Jeppe gennemgik skolens proces ift. skolens løn- og driftsbudget. 

4 SKB-fokus 
 
 

Irene har være til samrådsmøde og giver et kort resume ift. elevernes trivsel: 
 Digitale platform er en årsag til mistrivsel, da forældre/voksne kender til en meget lille del af det de 

unge deler. 
 Perfekthedskultur og præstationskultur kan presse 
 Digital dannelse bør have fokus – hvordan? 
 

Mobilpolitik 
Irene har talt med Berit – processen havde svære vilkår grundet corona. Herefter plenum drøftelse: Måske 
en værdi politik med fokus på skærme/digitale devices – hvad vil SKB gerne opnå. Dette punkt tages op på 
kommende møde. Inden da kan alle, til fælles inspiration, fremsende diverse artikler, undersøgelser mv. 
omk. emnet. 

5 Skolens hjørneflag 
 

Gennemgang af bilag sendt til bestyrelsen ved Andreas. Hvem vil gerne være i en arbejdsgrupper der er 
med til skabe et overblik? Dette overvejes til kommende møde. 

6 Personalesituationen 
herunder evt. kommende 
ansættelser 

Andreas orienterede om, at prøvehandlingen med ekstern madudbringning, efter at skolens kantine er lukket, 
er stoppet qua der ikke var nok ”kunder”. Skolen har dog taget initiativ til, at 6. årgang, som en del af 
madkundskabsfaget, hver sælger mad til udvalgte årgange. Når budget 2023 er skolen i hænde vurderes det 
om en evt. kantineordning skal genetableres.  

Med venlig hilsen 

Jeppe Bonde  

 


